
SRK höstmöte 2014 - Protokoll 

Var: Solfagraskolan 

När: 28 september 15-17 

Kallade: Klubbens medlemmar 

 

1. Mötets öppnande 

a. Mötets ordförande Fredrik hälsade alla välkomna 

2. Val av sekreterare 

a. Axel Ståhlbom utsågs till mötets sekreterare 

3. Ekonomi 

a. Ekonomin är god: Kassan är på 45 tkr, dessutom förväntas ytterligare 

intäkter då minst 44st har anmält sig till Gålörullen som går den 5/10. 

4. Genomgång av vår/sommarsäsong  

a. Tommie gav årets revisionsberättelse vad gäller vinter och 

sommarsäsongen. Bla stora framgångar på SM i rullskidor. För detaljer 

se vad som publicerats på hemsidan.  

Vårens träning har varit mycket fokuserad på stakning. Avsikten är att 

höstsäsongen skall ha mer fokus på diagonal teknik. Generellt är 

tisdagar teknikträning medan torsdagar ägnas åt mera varierad träning 

som te x tempo träning, backlöpning m.m. 

Tommie efterlyste ytterligare personer som kan ta på sig tränarrollen. 

Eventuellt kommer nya personer på träningen tas in 1 gång per månad 

för att underlätta inskolningen. 

5. Information om Gålö-tävling (Göran mfl) 

a. Göran informerade om klubbens första öppna tävling – Gålörullen – som 

går 5 varv på en 7 km lätt kuperad slinga i havsmiljö. I dagsläget är 44 st 

åkare anmälda. Behov av mera funktionärer finns och ett mail har gått ut 

till medlemmar om detta. 

6. Information om övriga tävlingar/träningar under hösten  

a. Aktiviteter under hösten: Vasarullen den 1/11 

7. Information om vinterläger  

a. Maria informerade om träningslägret i Orsa 4-7/12. Antalet deltagare är 

fullt (48 st) men det går att ställa sig på reservlistan. 

8. Nya klubbkläder  

a. Claes informerade om de nya klubbkläderna som beställs från Swix. 

Tillfälle gavs även till utprovning. Beställning sker via webbsida enligt 

mail, senast 5/10. 

9. Inköp av rillningsutrustning mm till klubben  

a. Styrelsen föreslår inköp av viss gemensam utrustning. Som förslag gavs 2 

uppsättningar rillers, vallabord, vallajärn och borstar. Tommie kollar 

och beslutar om inköp efter avstämning med styrelsen. 

10. Visionsförslag  



a. Fredrik presenterade klubbens vision som finns att studera på hemsidan. 

För framtiden föreslogs att inga större sker förändringar i klubbens 

inriktning. Detta betyder bl a att klubben kommer att växa organiskt 

utan riktade värvningskampanjer. Klubben avser inte att idka 

ungdomsaktivitet men om någon vill ta på sig att utveckla ungdomar är 

det välkommet. Kostnader för medlemmar (ex träningsläger, 

tävlingsavgifter, kläder mm) bärs av medlemmarna själva.  

Inriktningen på träning och aktiviteter bestäms på vår och höstmötet. Se 

bilaga nedan. 

11. Övrigt  

a. En fråga restes huruvida klubben sköter kontakter med kommunen för att 

kunna planera och påverka underhåll och nybyggnationer av cykelvägar 

inom vårt träningsområde. Styrelsen skall diskutera ev. behov av rutiner 

för detta ändamål. 

12.  Mötets avslutades med klädprovning och vallatips från Göran. 

 

Vid pennan 

Axel Ståhlbom 

2014-09-28 

 

 

Bilaga: Vision 

Vision 

 

1. Vision: Stockholms rullskidklubb utvecklar varje åkares fulla potential. Vi bedriver 

högkvalitativ och rolig träning tillsammans. Målet är att bli bättre rull- och skidåkare 

och också att göra bra ifrån oss i tävlingssammanhang. Vår devis är 

Skoj-Säkert-Stenhårt! 

2. Omfattning och inriktning: Klubben har som mål att utvecklas på ett sätt som står i 

proportion till styrelsens och medlemmarnas engagemang. För perioden 2014-2016 

innebär detta att klubben ska fortsätta att utvecklas som den har gjort under senare 

år.  

3. Centrala delmål:  

a. Medlemmar: Antalet medlemmar har ökat och förväntas öka även framöver. 

Klubben kommer dock inte att aktivt arbeta för att öka antalet medlemmar. 

De som vill vara med är välkomna att vara med. Klubben bedriver ingen 

särskild ungdomsverksamhet. Medlemmar under 18 år är välkomna, men 

deltagande på träning kräver målsmans medgivande.  

b. Ekonomi: Klubben strävar efter att ha en god ekonomi med vissa reserver. 

Medlemsavgiften ska inte vara högre än att detta uppnås. Klubben har som 

princip att alla kostnader bärs av medlemmarna själva. Vissa gemensamma 

satsningar kan helt eller delvis betalas av klubben. Detta kräver styrelsens 

medgivande. 



c. Träning: I takt med att klubben har växt har fler tränare involverats. Denna 

modell kommer att fortsätta även framöver. För att erbjuda en högkvalitativ 

träning kommer externa experter bjudas in, träningsläger, tävlingar mm att 

genomföras årligen. Omfattning och inriktning bestäms av styrelse samt vid 

vår- och höstmöten. 

d. Klubbens operativa arbete sker via styrelsen och dess utskott. En ambition är 

att organisera arbetet så att det fungerar på ett praktiskt och tidseffektivt 

sätt. Övergripande inriktning för kommande säsong bestäms av 

medlemmarna vid vårmötet (= årsmöte) och i samband med höstmötet. 

Inför dessa möten lägger styrelsen och medlemmar fram förslag på 

aktiviteter. 

 


